



**MAANMITTARIKILTA RY**

**HALLITUKSEN KOKOUS 19/2024**

Aika: 13.5.2024 klo 17.00

Paikka: Konetalo 203a ja Zoom

**Paikalla:**

Eero Ikonen

Otto Sorvo

Priska Viljakainen

Ilkka Rantakokko (saapui kohdassa 7.)

Noora Permi (saapui kohdassa 7.)

Aino Huttunen

Otso Lattu

Linnea Mikkola

Senja Aaltonen

Joonas Häkli (saapui kohdassa 12.)

**Poissa:**

Iiris Mäkelä

Joonas Sinerkari

Pinja Tamminen

**1. KOKOUKSEN AVAAMINEN**

Puheenjohtaja avasi kokouksen ajassa 17.09.

**2. KOKOUKSEN LAILLISUUDEN JA PÄÄTÖSVALTAISUUDEN TOTEAMINEN**

Todettiin kokous lailliseksi ja päätösvaltaiseksi.

**3. PUHE- JA LÄSNÄOLO-OIKEUKSIEN MYÖNTÄMINEN**

Ei myönnettäviä puhe- ja läsnäolo-oikeuksia.

**4. KOKOUKSEN TYÖJÄRJESTYKSEN HYVÄKSYMINEN**

Hyväksyttiin esityslista kokouksen työjärjestykseksi.

**5. EDELLISEN KOKOUKSEN PÖYTÄKIRJAN HYVÄKSYMINEN**

*Esitys: Hyväksytään kokouksien 17/24 ja 18/24 pöytäkirjat.*

**Päätös:** Siirrettiin hyväksyminen myöhempään kokoukseen.



**6. PÖYTÄKIRJANTARKASTAJAT**

*Esitys: Valitaan Otto ja Priska pöytäkirjantarkastajiksi.*

Päätös: Hyväksyttiin esitys.

**7. KOKOUKSEN TIIVISTELMÄN KIRJOITTAMINEN**

*Esitys: Valitaan Otto kirjoittamaan kokoustiivistelmä tiedotuskanavalle. Valitaan Senja kirjoittamaan hallituskuulumiset viikkotiedotteeseen.*

Päätös: Hyväksyttiin esitys.

**8. ILMOITUSASIAT**

Otso: Sain Y2-projektin valmiiksi eilen illalla. Ja myöskin armoa assarilta.

Eero: Keilasin tänään lafkan edessä (lasereilla).

**9. KUULUMISKIERROS**

Priska: Menee hyvin. Pitää saada kaikki kandikurssit viikon sisään tehtyä. Lähden kohta Georgiaan.

Eero: Menee ihan ok. Paljon koulujuttuja yhtäkkiä, vaikei pitänyt olla. Kesäkandi alkaisikin 5. periodissa, toisin kuin nimi väittää. Väänsin GISsiä tänään. Toiminnantarkastajat kuumottaa.

Senja: Sain myös Y2-projektin valmiiksi. Lauantaina olin hääjuhlassa (en omassa). Heitin talviturkin.

Linnea: Öäh. Hmmm. Pidän viikonloppuna täysin vapaata koulu- ja kiltajutuista.

Noora: Ihan jees. Olin speksin kiitosjuhlassa. Torstaina chillasin. Viikonloppuna oli speksin kaato, siellä oli oikein mukava tunnelma. Speksi on nyt ohi. Äsken otettiin Apustin-kuvia. Tein IG-viikkiksen graffat, mutta niitä ei ole julkaistu vielä. Ehkä liris ei tykännyt niistä.

Aino: Kuuluu hyvää. Palautuminen minullakin. Vietettiin äitienpäivää. Oltiin saunomassa ja uimassa poreissa. Olin myös samoissa tapahtumissa, jotka jo mainittiin.

Ilkka: Ihan kivasti menee. Olin myös hääjuhlassa. Esiinnyttiin siellä ja se meni hienosti. Aurinko paistaa ja kukat kukkii. Haistelin tänään kukkia, kun palasin kotiin.

Otto: Olen ollut töissä, aika tasapaksua verrattuna wapunaikaan. Odotan Linkin vukuja.

Otso: Valoa tunnelin päässä. Viime viikolla koodausta ja virkkiksen järjestämistä. Nyt tuntuu kivalta. Tästä eteenpäin MK-kesätyöttömissä. Suunnitelmissa rakentelua, katsotaan.

**10. RAHA-ASIAT**

**10.1. Hyväksyttävät korvausositteet**

*Esitys: Hyväksytään seuraavat kulukorvaukset maksettaviksi:*

Saaja

Selite

Summa

Saaja	Selite	Summa
Emilia Suojärvi	Aarrejahdin palkinnot	5,27 €
Alisa Lehtonen	Koiria ja kiltiskahvia tarjoiluja	7,01 €
Ellinoora Rastas	ISOvaihdon tarjoilut	74,30 €



Päätös: Hyväksyttiin esitys.

#### 10.2. Hyväksyttävät laskut

*Esitys: Hyväksytään seuraavat kulukorvaukset maksettaviksi:*

Saaja	Selite	Summa
Jordskifterlaget	Nordisktmöte 2023 majoitus	576,53 €

Päätös: Hyväksyttiin esitys.

#### 10.3. Uudet jäsenet

*Esitys: Hyväksytään uudeksi jäseneksi Elmo Lampén.*

Päätös: Hyväksyttiin esitys.

#### 11. PALAUTELAATIKKO

*Esitys: Käydään läpi palautelaatikkoon saapunut palaute koskien vuosijuhlaedustuksien määrää (liite 1).*

Päätös: Hallitus kiittää palautteesta. Vuosijuhlaedustuksille on määritetty vuosibudjetissa kiinteä budjetti, joka on 4500 €. Tämä on laskennallisesti noin kolme edustusta per hallituksen jäsen. Budjetti sisältää myös lahjat, ja edustajiksi lähetetään myös toimihenkilöitä hallituksen ulkopuolelta.

#### 12. ENSIMMÄINEN TEEKKARIKOKOUS

*Esitys: Vuoden ensimmäinen teekkarikokous pidettiin 8.5. Käydään läpi kokouksessa käsitellyjä asioita.*

*Kokouksessa käytiin läpi paljon teekcareiden tunnuksia koskevaa asiaa. Lisäksi tehtiin päätös uudesta Polyteekkarilipusta. Keskustelun aiheina olivat myös kilta-status sekä teekkarius ja teekkarilakin käyttö lupa niillä, jotka eivät opiskele tekniikan alaa, mutta otetaan fukseina teekkarikiltaan.*

Esitys: Merkittiin tiedoksi.

#### 13. TOIMINNANSEURANTAKOKOUS

*Esitys: Käydään läpi toiminnan seurantakokouksen esityslista.*

Päätös: Merkittiin tiedoksi.

#### 14. JAOSTOKIERROS

##### 14.1. Opintojaosto

##### 14.1.1. Opintokysely

*Esitys: Kiltalaisille luotu opintokysely, jossa esim. mahdollisuus nostaa esiin erityisen hyvin/huonosti järjestettyjä kurseja ja ongelmakohtia opinnoissa. Tarkoituksena avata kysely tällä viikolla. Kyselyn kannustimena vastanneiden kesken arvotaan 2 kpl 15€ Wolt lahjakorttia.*

Päätös: Merkittiin tiedoksi.

##### 14.1.2. Syksyn abisitsien suunnittelu aloitettu



*Esitys: Kokouksettiin ensimmäistä kertaa yhdessä ENGIN muiden opisten ja abivastaavien kanssa abisitseihin liittyen viime torstaina. Kaikki hyvällä mallilla ja jatketaan suunnittelua kesän jälkeen.*

Päätös: Merkittiin tiedoksi.

#### **14.2. Fuksijaosto**

##### **14.2.1. Pääainevastaavien tapaaminen**

*Esitys: Fuksikapteenit ottavat kuvia fuksioppaaseen ja keskustelevat Jussin ja Teemun kanssa keskiviikkona.*

Päätös: Merkittiin tiedoksi.

#### **15. MENNEET TAPAHTUMAT**

##### **15.1. CoopENG 6.5.**

*Esitys: Juostiin. Ei hirveästi osallistujia MK:lta.*

Päätös: Merkittiin tiedoksi.

##### **15.2. Koiria ja kiltiskahvia 7.5.**

*Esitys: Paikalle saapui paljon koiria ja mittareita. Syötiin herkuja, juotiin limpparia ja päästiin nauttimaan temppukilpailusta. Temppukilpailun voittajaa ei ikinä julkistettu.*

Päätös: Merkittiin tiedoksi.

##### **15.3. Lakkisitsit 10.5.**

*Esitys: Vietettiin onnistuneesti kevään viimeisiä sitsejä mittareiden kesken. Melko vähän osallistujia, syynä ehkä huono viestintä, UVP ja kesä. Hyvä meno silti.*

Päätös: Merkittiin tiedoksi.

#### **16. TULEVAT TAPAHTUMAT**

##### **16.1. Ateneum-yhteislähtö 14.5.**

*Esitys: Hupisuunnittelijat Ateneum-afterit ilmapäivänä. Ruuhkaa saattaa olla.*

Päätös: Merkittiin tiedoksi.

##### **16.2. Mittarifutis 15.5.**

*Esitys: Mittarit pelaavat futista illalla.*

Päätös: Merkittiin tiedoksi.

##### **16.3. AATU-yhteislähtö 16.5.**

*Esitys: Yllättävän vähän paikkoja mennyt sekä meiltä että IK:lta. Mainostakaa, paras appro!*

Päätös: Merkittiin tiedoksi.

##### **16.4. MK Kiipeily 20.5.**

*Esitys: Liikkatutorit järjestävät kiipeilytapahtuman. Ilmainen osallistujille, Trevian sponsoroi.*

Päätös: Merkittiin tiedoksi.

#### **17. MUUT ESILLE TULEVAT ASIAT**

- Brodeeraukset ovat valmiit.
- Jee!



- Kiltiksen TV-kaapeli eikä TV:stä pysty katsomaan lätkää.
  - Selvitetään TV:n katselumahdollisuuksia.
- Kirjoittakaa Apustimien tekstejä.
  - Joo.

**18. SEURAAVA KOKOUS**

Seuraava kokous maanantaina 27.5. klo 17.00.

**19. KOKOUKSEN PÄÄTTÄMINEN**

Puheenjohtaja päätti kokouksen ajassa 18.25.

Pöytäkirjan vakuudeksi,

---

Eero Ikonen  
*Puheenjohtaja*

---

Otto Sorvo  
*Varapuheenjohtaja*



**MAANMITTARIKILTA RY**  
Aalto-yliopisto  
Insinööritieteiden korkeakoulu

**HALLITUKSEN KOKOUS 6/6**  
19/2024  
Pöytäkirja

## **LIITTEET**

### **Liite 1: Palaute**

Kysyisin sitä, kuinka monta vuosijuhlaedustusta kiltä sponsoroi hallituksen jäsenelle?